
MANIFEST IMSD

Mollet del Vallès, 2 de                 de 2022

, dia 3, celebrem el dia Internacional de les   

Ja som uns mil milions de                   al món, però encara seguim

lluitant per fer-nos visibles i ocupar un lloc de ple                   a la

societat.

Avui ens                        afegir al lema d’aquest any:

“Construïm junts un                       inclusiu, accessible i                     ”

Reivindiquen un món construït entre                   ,

Que                   totes les realitats,



Que respecti els                  de totes les                 ,

Que                 resposta àgil a les diferents necessitats,

Que elimini totes les                  ,

Que busqui un  futur   més                        ,

I a on la nostra                    també sigui important.

En definitiva,  volem un                     on ningú es quedi enrere.

SUMA-T’HI MOLLET
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